
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 27. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 214
Vil ministeren oplyse, hvilke og hvor store mængder kemikalier der anvendes,
hvor meget der udledes fra platformene i Nordsøen, og om Mærsk stadig ud-
leder røde kemikalier, som burde være udfaset inden udgangen af 2008?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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